
 

 20. Ποιος είναι; Τι κάνει; 
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Τα ρήματα σε –ευω, γράφονται με ευ.  

 
 

Π.χ. μαγειρεύω, ψαρεύω, φυτεύω, κουρεύω 

 

 

 

 

Τα ρήματα σε -ωνω, γράφονται με δύο ωμέγα.  

 
 

Π.χ. σιδερώνω, στρώνω, καρφώνω, θυμώνω 

 

 

 

 

 

Με –β γράφεται μόνο το: 

κλέβω 

 

 

 

 



 

 20. Ποιος είναι; Τι κάνει; 

 Ασκήσεις:  

1. Στα παρακάτω κενά συμπλήρωσε την κατάληξη –ευω             
και διάβασε τις λέξεις. 

μαζ___ κουρ__ φυτ__ 

κοντ___ πιστ__ ταξιδ__ 

παλ___ κοροϊδ__ χορ__ 

 

2. Στα παρακάτω κενά συμπλήρωσε την κατάληξη –ωνω 
και διάβασε τις λέξεις.  

μαλ__ παγ__ σιδερ__ 

σηκ__ κλειδ__ λι__ 

τεντ__ τελει__ δυναμ__ 

 

3. Να κλίνεις τα παρακάτω ρήματα.  

παλεύω κλέβω σηκώνω 

εγώ εγώ εγώ 

εσύ εσύ εσύ 

αυτός αυτός αυτός 

εμείς εμείς εμείς 

εσείς εσείς εσείς 

αυτοί αυτοί αυτοί 

 

4. Να συμπληρώσεις τα κενά με τα ρήματα των παρενθέσεων.  

 Η μαμά __________ (κλειδώνω) την πόρτα.  

 Έξω στην αυλή τα παιδιά __________ (μαλώνω). 

 Εμείς __________ (φυτεύω) λουλούδια στην αυλή μας. 

 Ο Ιωάννης __________ (δουλεύω) σ’ ένα εργοστάσιο.  

 Η αδερφή μου __________ (στεγνώνω) τη μαλλιά της. 

 Εγώ __________ (απλώνω) τα ρούχα.  


